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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens 

sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Heidi Nordin valdes att justera dagens pro-

tokoll torsdagen den 12 maj 2011. 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg 

§ 4 Kvarvarande frågor 

Utvecklad samarbetsform mellan råd och förvaltning när ärenden 

arbetas fram.  

 

Beslöts att : 

1. Behålla nuvarande modell -. fungerar bra i stort 

2. När det gäller specifika ärenden som rör området funktionsned-

sättning kan tjänsteman och råd ha kontakt i god tid, dels via rå-

dets sammanträden men också direktkontakt via e-post, telefon 

mm. 

3. I stora planärenden informerar avdelningen stadsdelsmiljö och 

teknik i innan tjänsteutlåtandet ska vara färdigställt. 

 

§ 5 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 17 maj 2011 

Ärende  15 – ”Detaljplan för del av fastigheten Triglyfen 1 mm 

inom stadsdelen Hässelby strand” 

Med anledning av ovanstående ärende vill rådet generellt framföra 

att infrastrukturen inte utvecklas i samma takt som bostadsbyg-

gandet i stadsdelen. 

 

Särskilt anpassade lägenheter för personer med funktionsnedsätt-

ning måste alltid erbjudas och angöringsplatser för färdtjänst, taxi 

m fl ska vara tillgodosedda. 
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Ärende  17 – ”Om förbättrad situation för hemlösa i Stockholm” 

Rådet framför att det finns samband i många fall mellan ekono-

miska problem – funktionsnedsättning – hemlöshet.  

Viktigt att lyfta upp dessa frågor och ta diskussion med bostadsbo-

lagen. Rådet önskar att förvaltningens skuldrådgivare bjuds in till 

ett av rådets möten efter sommaren. 

_____ 

Övriga utsända nämndärenden har rådet tagit del av och har inget 

att tillföra.    

§ 6 Övrig information från förvaltningen  

Mikael Hietala, chef för lokalenheten informerade om ärendet 

”Närtrafiken – förbättringar”. Ärendet ska behandlas vid 

nämndsammanträde 14 juni. Närtrafiken (Vällingbyflexen) be-

höver ses över i och med att nya bostadsområden växer fram.  

 

Rådet anser att en årlig revidering av Vällingbyflexen bör göras 

i samarbete med SL.  

Ytterligare synpunkter kan lämnas direkt till  

Mikael Hitetala, mikael.hietala@stockholm.se  före 23 maj. 

------ 

Förskoleutbyggnader 

Förvaltningen informerade om att det råder behov av förskolor 

framförallt i Vällingby, Råcksta, Hässelby strand och Hässelby 

gård. Flera förskolor är slitna och opraktiska utifrån dagens 

standard och krav. Ett antal om/ut/nybyggnader av förskolor 

planeras under en period om 2-10 år.  

Aktuellt är att ta fram ett inriktningsärende för ny förskola i det 

planerade området Vällingby parkstad. Tanken är att bygga ett 

lågenergihus. 

 

Rådet framför att barns utemiljö är viktig och att full tillgäng-

lighet planeras in från början. Även närområdet är av betydelse 

och bör se över så det blir en trygg miljö för barnen.  

Hissar i tvåvåningsförskolor måste ha larmknappar mm som är 

anpassade för barn och vuxna. Hänsyn måste tas till att föräld-

rar med funktionsnedsättning ska kunna ta sig in på förskolan. 

 

Förvaltningen svarar att det råder ett nära samarbete med för-

skolechef och personal vid planering av förskola och förskole-

mailto:mikael.hietala@stockholm.se


DOKUMENT1  4 (4) 

 

 

tomt. Förvaltningen tar med sig rådets synpunkter i det kom-

mande arbetet. 

§7  Övriga frågor 

Inget för dagen 

§ 8 Anmälan inkomna handlingar 

- Protokoll nr 3/2011 från kommunstyrelsens handikappråd.  

- Protokoll nr 4/2011 från äldrenämndens handikappråd.  

- Språkröret nr 2/2011. 

- Föreningsnytt SRF 2/2011.  

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte och förkla-

rade sammanträdet avslutat. 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen tisdagen 

den 7 juni 2011 med början kl 14.00 i lokal Markelius. Kl 13.30 

står lokalen till förfogande för rådets enskilda överläggning. 


